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Formandens Beretning 2018-2019 
 
Torsdag den 3. maj holdt vi oprydningsaften på legepladsen.  
12 husstande var mødt op, og der blev gået til den med bortkørsel af grene mm. Sandkassen blev 
tømt og sandet spredt over græsplænen som var revet og gjort pæn. Vi havde indkøbt 3 Big Bag 
med sand, ca 2 m3 som blev kørt ind og hældt i sandkassen. Det var en stor opgave og folk gik til 
den med krum hals, kun afbrudt af et par pauser med kølige drikkevarer. Der blev luget ukrudt og 
beskåret langs parkeringsarealet.  
Stor indsats af alle som deltog, og alle husstande blev belønnet med 4 fl. Vin (fremmødegevinst). 
Formanden beklager. Vinen dette år stod ikke rigtig mål med tidligere års kvalitet. Jeg skal gøre mit 
bedste for, at den bliver noget bedre i år. 
 
Sankt Hans blev en lidt stille affære.  
Fremmødet var begrænset, men alle der mødte op, havde en hyggelig aften, med et lille bål (på 
grund af brændfaren. Der var meget tørt). Der blev afsunget Midsommervise både den ene og den 
anden. Vi fik med lidt møje og besvær tændt op i 2 stk grill, det tog ca en god time før grillene var 
køreklar. De var rigtig fine, da vi var færdige med at grille, men det er jo ikke noget nyt. Vi hyggede 
os i hvert fald i det fantastiske vejr. 
 
Lidt administrations-info 
I Starten af juli kom der endelig styr på foreningens E-boks, fornyelsen af vores CVR nr. og BBR 
om legepladsen: Engskolevej 14L. Fint klaret af Kenneth. 
 
Møder med kommunen. 
Byggeriet ved skolen. 
I efteråret holdt vi møde med kommunen, her i området, omkring det nye byggeri bag skolen og den 
nye daginstitution i starten af Kærlundevej. Vi fortalte om vores bekymringer omkring trafik, 
parkering mm. Kommunens folk lyttede til vores snak og lovede, at de nok skulle gå videre med 
tingene, men det var nok en sludder for en sladder, for der er intet sket. Vi fik lavet en 
underskriftindsamling mod byggeriet, som blev sendt til kommunen, men alt sammen uden 
betydning, for beslutningerne var nok taget. Det blev bekræftet i går, da Susan og jeg var til møde 
på kommunen, dog i anden anledning. Derom senere. 
 
Parkering. 
Vi har det sidste lange stykke tid været plaget af parkeringsbøder på Kærlundevej. Vi har i den 
anledning haft fat i kommunens folk, og vi har holdt møde med dem her i området. Det førte ikke 
rigtigt til noget, og kommunen vil ikke gå ind og lave særregler for vores område. Jette fra 
Kærlundevej 77 har haft fat i politi og klaget den vej, men der er ikke noget at gøre. Så det skal nok 
blive morsomt, når det nye byggeri er færdigt og giver mere trafik- og P-kaos. Grundejerforeningen 
kan ikke gøre mere i den anledning, blot konstatere, at det er meget småt med p-pladser i området. 
 
Udestuer. 
I går var Susan og jeg til møde i kommunen omkring vores ansøgning, som omhandler ændring af 
lokalplanen for vores område angående udestuer. Der er jo en del husstande, som ønsker at opføre 
udestuer. Rasmus (byplan) lyttede til vores forslag, og var meget forstående omkring vores ønsker. 
Han forslog også, at placeringen af vores udhuse på lokalplanens tegninger skulle ændres, så det 
blev mere frivilligt, i hvilken side af grunden, udhuset skulle placeres. Som det er nu, er vi i 
princippet bundet af tegningerne i lokalplanen. Det forsøger vi at få ændret. 
Det er ikke den nemmeste sag i verden, at få ændret lokalplanen. Den skal først tages op i div. 
udvalg i kommunen, så skal politikerne godkende den, og til sidst skal den i høring. Så ting tager tid. 
Han har dog lovet, at vi bliver kontaktet inden 8 uger om, hvordan sagen gribes an.  
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Den 3. marts holdt vi traditionen tro fastelavnsfest på fællesområdet.  
Der var gang i den, men jeg må indrømme, at tønderne til ungerne var lidt seje i det, så det tog lidt 
for lang tid at få det sidste bræt slået ned. Det bliver bedre til næste år. Voksen tønden var nok lidt 
for let at slå i smadder i år. Det gik lidt nemt, men det er der også råd for. Ellers syntes jeg det gik 
fint. Det blev konfirmeret 100 fastelavnsboller, 50 slikposer og en del små skarpe. Så det var et 
fornemt fremmøde. 
 
Til sidst har jeg et par små henstillinger! 
 
Hække er for brede.  
Hækkene ud for vores huse ser meget forskellige ud, og mange trænger meget til en kraftig 
beskæring. Mange steder går hækken ud over den første række fliser, og så bliver det besværligt, at 
komme forbi med barnevogne, snerydning  mm, især når vi har stillet Madam Skrald ud. Så er det 
virkelig zig zak. Se nu at få hækken klippet helt ind bag den første række fliser, så der bliver mere 
plads, og så kunne det være pænt og rart, hvis vi alle placerede Madam Skral enten inden ved 
hækken eller helt ude ved kantstenen bare vi alle gør det ens. 
 
Storskrald og Haveaffald.  
Så en henstilling til de personer, som stiller affald ud på Engskolevej ved stikvejene til afhentning.  
Det er vigtigt, at affaldet først bliver stillet ud dagen før afhentning, og at affaldet er tilpasset til den 
rigtige afhentning. Det kan ikke nytte, at man smider juletræer ud, når der ikke afhentes haveaffald. 
Sidste år lå der juletræer i flere måneder, og der lignede en losseplads på Engskolevej. Det er ikke 
meningen. Hvis ens affald ikke bliver taget af skraldemændene dagen efter man har stillet det ud, så 
må man selv fjerne det igen til næste gang. Det skal ikke ligge og flyde på fortovet i længere tid, 
som vi før har set.  
(se Affaldsfolderen fra kommunen med afhentningstider, affaldstyper og -beholdere)  
 
Tak.  
Til sidst vil jeg gerne takke bestyrelsen og webmaster for et rigtigt godt samarbejde i det forløbne år. 
Især webmaster Susan skal have en ekstra stor tak. Susan gør et kæmpe stykke arbejde, og bruger 
rigtig mange timer for foreningen. Tusind tak Susan.  
Kenneth, vores kasserer har også ydet en ekstra stor indsats i år. Vi har haft en del problemer med 
foreningens E-Boks (hvor kommunen er begyndt at sende til), og det har taget en del tid og meget 
arbejde for Kenneth at klare det. Godt gået. Tak Kenneth.  
Mingo får rørt fødderne, når han deler printet post ud til samtlige huse, men han skal jo også holdes 
i form, ellers taber han bare på golfbanen om søndagen.  
Også en stor tak til de trofaste folk, som slår græs på fællesarealet. Der kunne måske godt bruges et 
par afløsere. 
 
Tak herfra. 
 
 
Venlig hilsen formanden 
Hans H.S. Jensen  


